
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
18. 10. 2018 
Kladno, Sítná 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:31  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné a poděkoval jim za doražení na Kladno. 
 

1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Ekonomická činnost Centrály - Vánoční večírek 2018 (vede: J. Šebák, typ: hlasování, 

čas: 5 min) 
7. Ekonomická činnost Centrály - Hokejová bitva 2018 (vede: J. Šebák, typ: hlasování, 

čas: 5 min 
8. Ekonomická činnost Centrály - mikiny SU (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min) 

 
9. Různé (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: dle potřeby) 
10.TPPPPPPPP (vede: J. Šebák, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
Chce někdo pozměnit program? 
A. Příhoda: Bod 7 jako bod 3. 
T. Pokorný: Bod 6 Info z AS před dosud bod 5 Info z klubů. 
 
Usnesení 18-08-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání poslaný do konference          
Parlamentu 18. října 2018 s posunutím bodu 7 za bod 2 a bodu 5 za bod 3.” 
OHP: 9; 9:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
M. Mleziva (BION): Jsem Martin, v BIONu čtvrtým rokem. Studuji biomedicínského technika. 
K. Radilová (EP): Jsem v prvním ročníku na FBMI a sedím tady díky Alešovi, protože ve mně 
nejspíš vidí alespoň minimální přínos jak pro menší kluby tak i SU ČVUT. 
 

3 Ekonomická činnost Centrály - Hokejová bitva 2018 
Jedná se o 8. ročník hokejové bitvy, což je souboj týmů z pražských univerzit. Letos je 1. 11. 
Ekonomická činnost je na prodej bam bam tyčí nakoupených před několika lety, které se 
budou na místě prodávat fanouškům. 
A. Příhoda: Proč nejsou šály SU ČVUT? Červené by vypadaly blbě. 
 
19:42 přišel M. Hošna 
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Usnesení 18-08-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje EČ Centrály SU - Hokejová bitva zaslanou            
do konference Parlamentu 16. 10. 2018.” 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 

 

4 Schválení zápisu 
Žádný zápis nebyl dodán. 
 

5 Info z Akademického Senátu 
T. Pokorný: Máme nového předsedu KSÚZ - Tomáše Drábka, který shodou náhod sedí             
v Centrále. Byly vyhlášeny volby pro studenty nefakultních součástí. Stále se řeší CIIRC,            
senátory navštívil Babiš. 
Dojde k posunu začátku AR na 23. 9. Akreditace jsou prodlouženy do konce 2024, nabírat               
lze do konce roku 2019. Plánuje se větší odstávka systémů na ČVUT od 11. listopadu cca                
do 14. listopadu. 
S. Jeřábek: Běží výzva ke hlášení studentů do seznamu hodnotitelů Národního           
akreditačního úřadu, deadline je 31. října. 
 

19:58 odešel T. Pokorný 

 

6 Info z klubů 
EP: Proběhlo první zahajovací utkání, doufám že jste byli a užili si ho. Samozřejmě jsme               
vyhráli. V sobotu hrajeme další utkání. Máme nového hlavního partnera - firma Backbone. 
BEST: Plánujeme EBEC. 
BION: Přestala nám fungovat Kristínka, pracujeme na řešení. V tuto chvíli mají všichni             
ubytovaní internet zdarma. Pořádali jsme Prvák párty, akce proběhla v pořádku. Včera            
proběhl nábor do SVALu. 
J. Šebák: Jak řešíte IS? Nevím, řeší to Tomáš, který odešel. 
SIN: Akce Prvák, proběhla infoschůzka narychlo ale úspěšná. Pokračujeme v rekonstrukci           
multimediální místnosti. V týdnu u nás byl eFDrive, kterému jsme půjčili vybavení na Uzel              
afterpárty, bylo to fajn. Spolupráce byla skvělá. 
FIT++: Proběhl HelloFIT. Řešíme weby a registrace členů. 
AVC: Dělali jsme Vítání prváků, užili jsme si to. Taky jsme streamovali první zápas EP.               
Budeme dále spolupracovat. Chystáme DoD někdy koncem listopadu, posílejte k nám           
fanoušky AV techniky. Budeme se účastnit nějakých větších akcí, třeba TEDxPrague nebo            
Koncert pro budoucnost z Václavského náměstí nebo konference v MeetFactory. 
KK: Zahájili jsme semestr akcí veni creator. Máme pravidelná týdenní setkání, sejdem se             
také na dušičky. 
Čajovna: Na ŽSŽ a na Strahově jsme nabrali dost nováčků. Každý druhý týden máme              
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cestovatelské večery. Nově je také streamujeme. 
S. Jeřábek: Jen den venku? Na AVC_SH je to teď, pak se to stáhne a půjde to na náš                   
kanál. 
SH: Proběhla akce prvák klasicky v menze, kde krom nás byly i další kluby jako Čajovna či                 
STOH. Akce se povedla. Nabrali jsme docela dost lidí, uvidíme, zda vydrží. Chystáme volby              
na zástupce bloku 11. Jedeme infoschůzky, plánujeme akci Halloween. 
EP: Děkuji za spolupráci AVC. Uskutečnili jsme charitativní akci pro staré a nemocné koně,              
kde také byl natáčet zástupce AVC. 
 
20:14 odešel Aleš Příhoda 
  

7 Ekonomická činnost Centrály - Vánoční večírek 2018 
Tradiční akce pořádaná Centrálou, opět v Café Vítkov. Konat se bude 6. 12. Vstupenka              
v předprodeji bude stát 100, na místě 120. 
 
Usnesení 18-08-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje EČ Centrály - Vánoční večírek zaslanou           
do konference Parlamentu 16. 10 2018.” 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
 
 

8 Ekonomická činnost Centrály - mikiny SU 
Probíhala diskuse o rozšíření PR předmětů pro aktivní členy. Některým více aktivním            
(především SET, kteří nemají ani odpustek) bychom rádi poděkovali mikinou SU. Aby jich             
nebylo jen pár, dáme možnost nabídnout mikiny také dalším aktivním lidem v klubech. I těm               
bychom mohli něco málo přispět. 
Y. Türk: Budou i bez potisku? Ne, už jen proto, že jsou trochu dotované. 
J. Rubáš: Platit to chcete převodem? Hotovost od členů nechcete? Chceme to mít vše čistší. 
 
Usnesení 18-08-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje EČ Centrály - Mikiny SU zaslanou do            
konference Parlamentu 16. 10 2018.” 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
 

9 Různé 
J. Kapoun: Není nedostatek aktivních všeobecným fenoménem? Je to na více klubech. 
Y. Türk: Máme teď 3 adminy. Z nich dva dosluhují a třetí taky není nejmladší. Máme asi jen 3                   
nebo 4 lidi, kteří jsou na pozicích televizorů nově. Jsme na hraně vyčlenění nějakého rozpočtu               
pro externí programátory. 
J. Kapoun: Doba pokročila, dřív to všichni dělali ze zájmu, teď chodí velmi brzy pracovat. 
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Y. Türk: Možným řešením je jednotný systém. 
J. Šebák: Na posledním PAR jsme v bodě různé diskutovali analýzu společného IS. Nikdo              
nebyl proti. Chce to lépe informace šířit do klubů. Hodně klubů s tím má problémy. 
J. Kapoun: To je síťařina, u nás ji dělá Pavel. A je jediný, kdo jí rozumí. Až odejde... 
J. Šebák: Důležitá je dokumentace. Je třeba mít vše zdokumentované. Pak můžeme mít pár              
lidí na síť a na lokální úrovni stačí řešitelé malých problémů. 
Y. Türk: Zástupce sítě, který tam byl, tak také o síti téměř nic neví. Jen dva lidé mají detailní                   
představu o stavu sítě. Nic není zdokumentované, tedy jen již zastaralá realita. 
J. Šebák: Problém vnímáme, je třeba ho řešit. Zaměřme se také na nábor, který většinou               
nefunguje nejlépe. 
S. Jeřábek: Je spousta studentů, kteří nemají téma bakalářky. Nabízím pomoc při propagaci             
zadání směrem na FIT, včetně shánění oponentů/vedoucích. 
 
Proběhlo vítání a SOA. Máte Připomínky? 
D. Vrtěl: Co stojí uprostřed buzeráku tam bude jak dlouho? 
J. Rubáš: To bylo náhodně v tom čase. Zmizí za 2-3 týdny, nicméně se pravděpodobně zase                
při oteplení vrátí. 
J. Šebák: My jsme o ničem nevěděli, nastal drobný konflikt. Nakonec jsme se domluvili i z toho                 
důvodu, že náš pivovar byl ten samý jako v kontejneru. Budu iniciovat, aby v nájemní smlouvě                
byl ošetřen pronájem prostoru třetí straně. 
 
Výjezdní zasedání: 
Bude se konat 2-4 listopadu v Kruhu u Jilemnice. Jste srdečně zváni. Hlaste se, máte               
rezervované kapacity. 
M. Hošna: Bylo by zdravější poslat informaci předsedům klubů. Chápu vaše očekávání, ale             
bylo by to jistější. 
D. Vrtěl: Použil bych maily předsedům, když už byli vytvořeny. J. Šebák: Možná ano, ale řešili                
jsme to už relativně narychlo a použili zaběhnutý způsob. 
 
Jednání o rámcové smlouvě: 
Sešli jsme se s vedením ČVUT minulý týden, znovu se sejdeme zítra ráno. Chceme smlouvu               
do konce funkčního období centrály, zazněl i konec roku. 
 
Kolejné: 
Plánuje se plošné zvýšení kolejného o 5,3 procent, dělá to 5-7 korun za noc. Včera bylo                
společné zasedání RSS a KSÚZ. Za kluby dorazili zástupci HK a SH, což je velmi málo, když                 
si domluvíte schůzku s kvestorem v 6 večer. 
Diskutovali jsme různé věci. Ubytování je dlouhodobě ziskové, nicméně po započítání           
nepřímých nákladů na chod SÚZ to už není tak dobré. Nicméně do černých čísel se dostalo i                 
stravování. Dohodli jsme se, že nebudeme brojit proti zvýšení kolejného v případě, že budou              
použity na rekonstrukce. To si chceme pokud možno pojistit usnesením AS. 
 
OOU: 
Poslední setkání se konalo v pátek na SH, posílal jsem remindery a stejně jsme tam byly                
fyzicky 3 s dalším člověkem připojeným vzdáleně. To je v rozporu s domluvou z minulého               
PAR, kde jsme nízkou účast řešili. 
S. Jeřábek: V RSS je situace dost podobná. 
J. Šebák: Měli byste se zamyslet. Když se nic nezmění, tak to neudělá buď nikdo nebo to                 
někdo udělá aniž by se zeptal na váš názor. 
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Opět bude koncert k 17. listopadu. Jsme zváni. Zatím máme 20 lístků na pěkná místa. Dalo by                 
se to i navýšit. Bylo by zapotřebí, aby místa byla využita zástupci studentů. Před koncertem               
bude i číše vína. 
 
S. Jeřábek: Kontaktovala nás Bára Jakšová. Blíží se den oslav 100. výročí republiky, 27. 10.               
odpoledne bude průvod, jsme jako SU zváni. 
 
J. Šebák: Byly vyhlášeny volby na post prezidenta. Přihlašování je do konce měsíce. Pak              
následují diskuze a volba. 
 
 
Konec zasedání 21:10 

 

Zapisovatelé: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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